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NLG 5-9-
2022

Olthof Door verschillende partijen is gevraagd naar een 
tijdspad voor groen staal met duidelijke deadlines en 
consequenties. GS hebben een eerste brief gezonden 
aan PS met een voorlopig tijdspad van de provincie 
voor het afgeven van de vergunning. Er is voortgang, 
ook in relatie tot de Omgevingswet die op 1 januari 
2023 ingaat. Met de griffie stemt de gedeputeerde af 
hoe PS worden meegenomen in het tijdspad richting 
een vergunningverlening in 2026.

TBV Cie NLG 26-09-2022: er wordt een 
technische briefing voorbereid voor 
november a.s.

4a. Voordracht 
Jaarstukken 2021 
PNH

NLG 13-6-
2022

Olthof De vraag van het CDA over het toetsingskader 
Gezonde leefomgeving. Vanuit het IPO wordt eraan 
gewerkt. Er is inderdaad wel gekeken of er met 
harde toetsingscriteria aan de slag kan worden 
gegaan. Dat blijkt voor een gezonde leefomgeving 
echter heel ingewikkeld. Gedeputeerde Olthof wil 
wel een onderscheid maken tussen uiteindelijk de 
harde toetsing wat betreft lucht, geluid en geur. 
Daarvoor gelden regels waarop getoetst wordt. In 
dezen gelden toetsingscriteria wat betreft natuur in 
de stad, gezond leven, bewegen en dat soort zaken. 
Er wordt thans gewerkt aan een inspiratiemodel, 
zodat die gezonde leefomgeving uiteindelijk wordt 
meegenomen bij alle gebiedsontwikkelingen. 
Daarmee ga je van afwegend toetsen veel meer naar 

TBV Cie NLG 05-09-2022: GS verwacht in 
het laatste kwartaal van 2022 een goed 
uitgedachte conceptversie. 
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het betrekken en afwegen, zodat je de onderwerpen 
een onderdeel laat zijn van de verdere ontwikkeling 
van de verstedelijking. Er is thans nog geen 
inspiratiemodel. Op het moment dat dit er wél is en 
GS er wat verder mee zijn, zullen zij de Staten er 
uiteraard bij betrekken.

VTH brief NLG 14-3-
2022

Olthof, J. Vervolgens is Waeles failliet gegaan. De provincie is 
nu in overleg met de curator. In de tussentijd is de 
provincie niet staat om een vergunning in te trekken. 
Een en ander heeft ook te maken met het soort 
bedrijf dat er in de toekomst gaat komen alsmede 
met het bestemmingsplan. Uiteindelijk wordt een 
bepaalde categorie bedrijven toegestaan. Op basis 
daarvan zal de vergunningverlener moeten beslissen 
wat al dan niet vergund kan worden. Zonder nader in 
details te treden, hebben GS overigens de 
verwachting dat er een andere categorie bedrijven 
zal komen, op basis waarvan de vergunning kan 
worden aangepast.
Gedeputeerde hoopt de commissie hierover tijdens 
de volgende vergadering concreter te kunnen 
informeren.

TBV Cie NLG 26-09-2022: Hierover is 
gerapporteerd in de VTH-brief die is 
behandeld in de commissie NLG van 05-09-
2022. Voorstel: afgehandeld.

VTH-brief NLG 14-3-
2022

Olthof, J Gedeputeerde komt op de "ongewone voorvallen"…. 
…Enerzijds zijn er dus de "incidenten" (bepaalde 
dingen moet je niet willen, zijn schadelijk en moeten 
voorkomen worden). Anderzijds zijn er de voorvallen 

NLG 13-6-2022: Over de beoordeling van 
de ongewone voorvallen is de provincie nog 
in gesprek met Tata Steel. De vragen daarbij 
gaan vooral over de cijfers die zijn 
ontvangen. Deze worden thans 
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die ongewoon zijn in het reguliere bedrijfsproces, 
maar die wel planbaar zijn en waarvoor maatregelen 
kunnen worden getroffen. 
Gedeputeerde heeft derhalve gevraagd om wat meer 
inzicht te krijgen in wat er eigenlijk bedoeld wordt. 
Hij wil zich namelijk niet laten verleiden om in te 
gaan op allerhande uitspraken van mensen en 
kwalificaties. Zodra hij de opgevraagde informatie 
heeft, wil hij deze graag met de commissie delen, 
opdat de Statenleden ook het inzicht hebben.

geanalyseerd en roepen diverse vragen op. 
Gedeputeerde kan derhalve nog geen 
terugkoppeling op dit punt geven. Zodra er 
meer duidelijkheid over is, dan zal hij PS 
nader informeren. 

Gedeputeerde heeft Tata eerder wel al 
gevraagd om een overzicht van ongewone 
voorvallen. De een heeft het dan weliswaar 
over een omvallend oliekannetje, terwijl de 
ander het dan echt heeft over zware 
emissies als gevolg van een ongeval. Aan 
voornoemd overzicht wordt nog gewerkt 
door Tata. Gedeputeerde hoopt de Staten 
daar bij een volgende VTH-brief wat meer 
over te kunnen vertellen.

TBV Cie NLG 05-09-2022: Er is nog contact 
tussen de OD NZKG en Tata Steel om meer 
inzicht te krijgen in de emissiebijdragen van  
ongewone voorvallen (in kader ZZS). 
Planning: Dit komt terug in de VTH-brief 
van dit najaar.

Uitkomsten 
inventarisatie 
ZZS uitvraag

NLG 21-06-
2021

Olthof, J. Mevrouw Koning-Hoeve (CDA):
De provincie en de OD's hebben moeite om de 
inventarisatie bij afvalverwerkende bedrijven goed in 
beeld te krijgen. Er is sprake van een landelijke 
harmonisatie van de uitvraag bij afvalbedrijven. Kan 

21-2-2022:
Er wordt nu landelijk  vanuit het IPO 
gecoördineerd gekeken hoe we grip kunnen 
krijgen op de problemen die er zijn om de 
ZZS-inventarisatie bij afvalbedrijven goed in 
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deze binnen afzienbare tijd worden gerealiseerd? 
Wat is het tijdspad? En hoe wordt ervoor gezorgd dat 
de geharmoniseerde uitvraag ook echt effectiever zal 
zijn en zal gaan leiden tot een hoge respons op de 
uitvraag naar ZZS?
Gedeputeerde Olthof geeft aan dat hij het exacte 
tijdspad nog niet helemaal helder voor ogen heeft, 
maar dat er volop aan wordt gewerkt. Hij zal alsnog 
later kunnen aanleveren wanneer wat verwacht 
wordt. 

beeld te krijgen. De eerste stap die daar nu 
genomen wordt, is het uitvoeren van 
botsproeven samen met de branche. In deze 
botsproeven worden de regels getest op 
voorbeelden uit de praktijk. 

De planning is dat deze botsproeven in de 
zomer worden afgerond en dat er dan een 
uitgewerkt voorstel ligt met vervolgstappen. 


